


 Wniosek został napisany głównie ze względu na potrzeby 
wynikające z przekształcenia gimnazjum w szkołę podstawową.  
Już drugi rok szkoła przyjmuje uczniów w wieku 9 lat, a  w 
przyszłym roku szkolnym rozpoczną naukę dzieci 7 – letnie.  
Dyrekcja szkoły podjęła różne działania w celu dostosowania 
szkoły do przyjęcia młodszych uczniów (: świetlica, gabinet 
pielęgniarki, logopedy.) Brakuje jeszcze miejsca, gdzie dzieci 
mogłyby aktywnie spędzać czas na przerwach. Ruch jest bardzo 
ważnym czynnikiem w rozwoju dzieci.  W ostatnich latach 
obserwujemy ciepłą jesień i bardzo ciepłą wiosnę, w związku z 
tym dzieci podczas przerw wybiegają przed szkołę, gdzie w 
chwili obecnej nie ma dla nich bezpiecznego miejsca do zabawy. 
„Mini plac zabaw” rozwiązałby  ten problem.  Zaplanowane           
„Radosne podwórko”  bardzo dobrze wkomponowuje się w  
obszar przed budynkiem szkolnym.  Aby miejsce spełniało 
wszelkie wymogi związane z bezpieczeństwem, potrzebna jest 
wymiana podłoża w miejscu, w którym zaplanowane jest 
umiejscowienie sprzętu do zabaw . Plac zabaw jest przeznaczony 
dla ok 250 dzieci ze szkoły oraz :  

 Z placu zabaw będą mogły  korzystać również inne dzieci 
zamieszkałe na terenie miasta.   
 



Do wniosku dołączony jest 
projekt, oraz kosztorys 
wykonania „ placu zabaw„  



 15 tysięcy złotych pragniemy przeznaczyć na 
zakup szafek na podręczniki i przybory szkolne.  

 W związku z wymogiem MEN, od 1 marca szkoła 
powinna zapewnić uczniom pozostawianie 
swoich pomocy szkolnych w szkole. Dyrektor 
szkoły zadbała o szafki dla uczniów młodszych.  
Potrzeba jest jeszcze zorganizowania szafek dla 
uczniów starszych z klas  7-8. Większe, 
metalowe szafki będą się znajdowały w 
podpiwniczeniu i będą wystarczająco duże dla 
uczniów starszych.  

 


